
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 7. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1011
Vil ministeren som opfølgning på svar på REU alm. del spørgsmål nr. 740,
hvor ministeren hævder aldrig at have fået tilsendt advokat Karoly Laszlo Né-
meths åbne brev til ministeren, tage initiativ til at få undersøgt, hvordan dette
kan være gået til, når brevet er blevet fremsendt til Justitsministeriet per 29.
marts 2012? Vil ministeren i den forbindelse redegøre for ministeriets praksis i
forhold til modtagelse, journalisering og besvarelse af breve adresseret til ju-
stitsministeren?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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